
Famille Perrin Gigondas "La Gille"

出产自吉恭达斯产区不多见的小部分沙质土壤，歌海纳呈现出非常柔美的质地和轻盈
自然的芬芳，酒体饱满而不失精致。

酒款介绍
葡萄种植在含石灰岩钙质粘土和沙质泥土的混合土壤中，这赋予了歌海纳葡萄果实极致的精致
优雅，果味别致诱人。

年份概况
在 2010 年，所有有利情况都聚集起来打造了一个特别的年份。春季的暴雨继而炎热的夏日，9
月呈现小阳春，这些都预示着一个丰厚的收获季。2010年的葡萄酒拥有良好平衡，馥郁果香，
同时也十分精致。

地点
葡萄园坐落于拉吉尔村庄下面的山腰位置，属于历史悠久的吉恭达斯法定产区。得益于村庄西
侧山谷内的凉爽季风。

风土
石灰岩钙质粘土，沙质泥土。葡萄树种植于西北向坡地梯田。

陈酿
葡萄经去梗破碎后置于木桶和不锈钢罐中发酵，并在橡木桶中缓慢成熟。

葡萄品种
Grenache, 西拉

侍酒
16C 搭配小牛排炖蘑菇或冷切糕羊胸

品鉴
颜色：亮丽宝石红色带有紫色旋影；
香气：樱桃， 百里香，黑莓；
口感：酒体圆润饱满，单宁细致优雅，誉为平衡悠长。

评论与奖项

16+/20
"Amazingly sweet and open and almost soft! Very polished. Sweet. Certainly not one
of the most dramatic Gigondas but lots of pleasure. Just slightly dry on the end."
Jancis Robinson, 04/10/2011

92/100
"Juicy and well-built, with a solid core of black and red currant fruit wrapped with
anise, graphite and smoldering black tea leaf hints. Nicely packed, but stays racy
through the finish. Rock-solid."
Wine Spectator, 08/08/2012
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滥用酒精是危险的，为了您的健康，请适度饮用。 适度消费和享受。
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Famille Perrin Gigondas "La Gille"

*****
"Gigondas is full bodied and richly flavored; a lightly tannic, well balanced wine with a long finish, tasting of strawberry,
violet, toast, plum, pepper, and red currant."
Restaurant Wine, 31/10/2012

93,5/100
"AL - Dark purple red with violet hue and black centre. Elegant and refined fruit on the nose, backed by a touch of mild
spices and minerality. On the palate great freshness, complexity, richness and elegance with good length. 94 

MdM - High ripeness with very dark fruit, black- berry, dates and figs, attractive spiciness with black pepper, meat and
smoke. The palate is full and intense, not jammy and without sweetness, excel- lent dark peppery fruit, lovely tannic
backbone and very long spicy finish. Really good stuff!"
Markus del Monego, Andreas Larsson, Tasted Journal, 01/06/2012

92/100
"Vibrant ruby. Red berry compote, cherry and potpourri on the intensely perfumed nose. Pliant, palate-staining red fruit
flavors take on weight with air and are lifted by juicy acidity and a spicy nuance. Packs a serious punch but comes off
elegant and precise, finishing sweet, seamless and very long."
Josh Raynolds, International Wine Cellar
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